
Protokół Nr XC/14
z XC sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 27 lutego  2014 r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  16.30  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki  
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 13 radnych. Nieobecni: J. Szuszkiewicz, P. Wityk-Szumna.

Ponadto w sesji uczestniczyli Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Patrycja Jugo, Skarbnik Miasta i Gminy
Ścinawa,  pracownicy  urzędu  oraz  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do
niniejszego protokołu).  

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady Miejskiej-Krzysztof Marek dokonał otwarcia XC sesji  Rady  Miejskiej w Ścinawie.
Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji rady na 15 członków
Rady  uczestniczy  13 radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  Miejska  w  Ścinawie  może
podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Następnie przewodniczący przedstawił porządek obrad XC sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków na terenie miasta i gminy Ścinawa przedstawionych przez Zakład Gospodarki 
Komunalnej w Ścinawie;
2) zmiany uchwały nr LXXXII/268/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 28 listopada 2013r., w sprawie 
wprowadzenia opłaty od posiadania psów, zasad poboru, ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za 
inkaso,
3) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 
Ścinawa,
4) zmiany załącznika nr 1 do uchwały nr XX/80/11 z dnia 28 września 2011r w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Ścinawa, 
5) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr LVI/204/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 
stycznia 2013r. w sprawie podziału gminy Ścinawa na stałe obwody głosowania. 
5. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr LXXXVIII z dnia 22 stycznia 2014r.,
2) Nr LXXXIX z dnia 30 stycznia 2014r. 
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący  Rady Miejskiej  zapytał  czy są uwagi  do porządku obrad.  Sekretarz  Miasta i  Gminy
Ścinawa zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania
Komisji Doraźnej do spraw wydania opinii do projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki



pisarskiej w uchwale nr LVI/204/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 stycznia 2013r. w sprawie podziału
gminy  Ścinawa  na  stałe  obwody  głosowania  oraz  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Sołeckiej
Strategii Rozwoju wsi Dłużyce. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) wprowadziła projekt uchwały  w sprawie
powołania  Komisji  Doraźnej  do  spraw wydania  opinii  do  projektu  uchwały  w sprawie
sprostowania  oczywistej  omyłki  pisarskiej  w  uchwale  nr  LVI/204/13  Rady  Miejskiej  w
Ścinawie  z  dnia  29  stycznia  2013r.  w  sprawie  podziału  gminy  Ścinawa  na  stałe  obwody
głosowania jako punkt 5a w porządku obrad. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) wprowadziła projekt uchwały  w sprawie
zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Dłużyce jako punkt 6 w porządku obrad. 

Radna Monika Żogalska- Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej o dodanie do porządku obrad sprawozdania
Komisji Rewizyjnej z wykonanych prac w 2013 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił nowy porządek obrad.  
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków na terenie miasta i gminy Ścinawa przedstawionych przez Zakład Gospodarki 
Komunalnej w Ścinawie;
2) zmiany uchwały nr LXXXII/268/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 28 listopada 2013r., w sprawie 
wprowadzenia opłaty od posiadania psów, zasad poboru, ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za 
inkaso,
3) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 
Ścinawa,
4) zmiany załącznika nr 1 do uchwały nr XX/80/11 z dnia 28 września 2011r w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Ścinawa, 
5) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr LVI/204/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 
stycznia 2013r. w sprawie podziału gminy Ścinawa na stałe obwody głosowania. 
5a)  powołania Komisji Doraźnej do spraw wydania opinii do projektu uchwały w sprawie sprostowania 
oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr LVI/204/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 stycznia 2013r. w 
sprawie podziału gminy Ścinawa na stałe obwody głosowania
6) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Dłużyce. 
5. sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wykonanych prac w 2013 roku
6. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr LXXXVIII z dnia 22 stycznia 2014r.,
2) Nr LXXXIX z dnia 30 stycznia 2014r. 
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski.
9. Zapytania sołtysów.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
11.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
12.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
13.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwa  ł   w sprawie:   
4.1) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe
odprowadzanie  ścieków  na  terenie  miasta  i  gminy  Ścinawa  przedstawionych  przez  Zakład  Gospodarki
Komunalnej w Ścinawie
 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 



Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy projekt
uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto.  
  
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13 głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  podjęła uchwałę  w  sprawie
przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie miasta i gminy Ścinawa przedstawionych przez
Zakład Gospodarki Komunalnej w Ścinawie

4.2) zmiany uchwały nr LXXXII/268/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 28 listopada 2013r., w sprawie
wprowadzenia opłaty od posiadania psów, zasad poboru, ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy projekt
uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto.  
  
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0)  podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały nr LXXXII/268/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 28 listopada 2013r., w sprawie
wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,  zasad  poboru,  ustalenia  inkasentów  oraz
wynagrodzenia za inkaso

4.3)  uchwalenia  zmiany  Studium uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  i
Gminy Ścinawa

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto.  
  
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0)  podjęła uchwałę  w sprawie uchwalenia
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy
Ścinawa

Godz. 16.45 z sali wyszła Radna R. Kudzia. 

4.4)  zmiany  załącznika  nr  1  do  uchwały  nr  XX/80/11  z  dnia  28  września  2011r  w sprawie  określenia
przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Ścinawa

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto.  
  
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  podjęła uchwałę  w sprawie  zmiany
załącznika  nr  1  do  uchwały  nr  XX/80/11  z  dnia  28  września  2011r  w sprawie  określenia



przystanków  komunikacyjnych  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  przystanków
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Ścinawa

4.5) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr LVI/204/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29
stycznia 2013r. w sprawie podziału gminy Ścinawa na stałe obwody głosowania

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o zgłoszenie członków do komisji skrutacyjnej.

Na członków komisji skrutacyjnej zgłoszono:
-Radnego J. Śliwę- wyraził zgodę, 
-Radną I. Chrystynę- wyraziła zgodę, 
-Radną D. Chomont- Parzyńską- wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady poprosił  o  zgłoszenie członków do Komisji  Dorażnej,  która jest niezbędna do
zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie  sprostowania  oczywistej  omyłki  pisarskiej  w  uchwale  nr
LVI/204/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 stycznia 2013r. w sprawie podziału gminy Ścinawa na stałe
obwody głosowania

Zgłoszono kandydatury na członków do Komisji Doraźnej:
           1. M. Szopa- wyraził zgodę,

 2. A. Wilgosz - wyraził zgodę,
 3. M. Kraśniański- wyraził zgodę,
 4. M. Zogalska- wyraziła zgodę, 
  5. A. Pałac- wyraziła zgodę.

Przygotowano karty do głosowania. 

Rozdano karty do głosowania. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Radna I. Chrystyna przedstawiła
sposób glosowania. Zebrano do urny karty z oddanymi głosami. 

Komisja skrutacyjna policzyła głosy i sporządziła protokół, który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego
protokołu. Radna I. Chrystyna odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej.

W wyniku głosowania głosowało 12 radnych, oddano 12 kart do głosowania w tym 12 kart
ważnych. Oddano 11 głosów na radnego M. Szopę, 12 głosów na radnego A. Wilgosza, 12
głosów na radnego M. Kraśniańskiego, 12 głosów na radną M. Żogalską,  12 głosów na
radną A. Pałac.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała skład osobowy Komisji Doraźnej:
1. M. Szopa,
2. A. Wilgosz,
3. M. Kraśniański,
4. M. Żogalska, 
5. A. Pałac. 

Godz. 17.00 zgłoszono wniosek formalny o 5 minut przerwy celem zebrania się Komisji Doraźnej. 
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami „za”,  „przeciw”- 0,  „wstrzymało się” -  0) przyjęła wniosek formalny o 5 minut
przerwy. 

Godz. 17.10 wznowiono obrady sesji. Salę opuściła radna D. Chomont-Parzyńska. 

Komisja Doraźna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę w sprawie sprostowania



oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr LVI/204/13 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29
stycznia 2013r. w sprawie podziału gminy Ścinawa na stałe obwody głosowania. 

4.6) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Dłużyce. 

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto.  
  
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  podjęła uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Dłużyce. 

4.7) sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wykonanych prac w 2013 roku.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Radna  M.  Żogalska  przedstawiła  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z
wykonanych prac w 2013 roku.

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do sprawozdania. Brak pytań. 

Ad.5.   Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:  
5.1 Nr LXXXVIII z dnia 22 stycznia 2014r.,
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(10 głosami„za” ,„przeciw”-0,„wstrzymało się-” -1) przyjęła  protokół   Nr LXXXVIII z dnia
22 stycznia 2014r.

5.2 Nr LXXXIX z dnia 30 stycznia 2014r. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami„za” ,„przeciw”-0,„wstrzymało się-” -0) przyjęła protokół Nr LXXXIX z dnia 30
stycznia 2014r. 

Ad.6.   Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny K. Marek:
Czy  Urząd  występował  na  piśmie  lub  telefonicznie, słownie  z  pytaniem  czy  zastrzeżeniem  do  RIO  o
legalność, zasadność uchwały budżetowej w związku z  przeznaczoną przez Radnych dotacją na Kościół w
Dziesławiu?

Radna A. Pałac: 
Interpelacja  dotyczącą  zorganizowania  zebrania  wiejskiego  z  panem Burmistrzem dotyczące kanalizacji
Chełmek Wołowski Kolonia. Problem z przyłączami. Mieszkańcy chcą porozmawiać z firmą, która wykonuje
kanalizacje. Prośba o szybką datę spotkania.

Radny M. Szopa: 
Czemu miało służyć wkładanie pism do skrzynek mieszkańców skierowanego od Burmistrza do Starostwa
Powiatowego w związku z drogami powiatowym na terenie gminy. Czy to nie są nadaremne koszty?

Radna M. Żogalska: 
Interpelacja  dotycząca  dokładnego  terminu  realizacji ustawienia  lampy przy  Placu  Zjednoczenia.  Kiedy
zostanie zrealizowane to zadanie inwestycyjne?

Radny E. Sitarski:
1. Interpelacja dotycząca remontu drogi w Sitnie od drogi głównej do posesji nr 1.



2. Wystąpienie do zarządcy drogi powiatowej o zamontowanie lustra w Wielowsi. Wyjazd z posesji nr 
147 (najbliżej Kościoła). Czu Urząd gdzieś występował 
3. Interpelacja dotycząca wycięcia konarów na tyłach posesji nr 68 w Parszowicach.
4. Interpelacja dotycząca stanowiska Pana Burmistrza w związku ze sprzedażą szpitala powiatowego w 
Lubinie. Czy została popierana taka decyzja. Był za czy się nie zgadzał? 
5. Kiedy zostaną postawione zaplecza sanitarne w Wielowsi? Jak sprawa wygląda?  
6. Kto jest organizatorem akcji likwidacji czołgu? 
7. Jakim kluczem posługuje się Pan Burmistrz w związku z wysyłaniem listów gratulacyjnych dla 
mieszkańców z okazji urodzin? 
8. Jaką zapłatę dostała osoba roznoszącą ankiety w sprawie likwidacji czołgu? (OSO)

Radna R. Podgórska:
Na jakim etapie są prace wykonania kanalizacji ulicy  Szpitalnej i podanie przypuszczalnego terminu 
rozpoczęcia.

Radny M. Szopa: 
Jakie zmiany są w nowym regulaminie dotyczącym wynajmu świetlic wiejskich w odniesieniu do starego
regulaminu? Jakie to są zmiany regulaminu którego mam kserokopie do nowego regulaminu 

Ad.7.   Wolne wnioski.  
Radny M. Szopa:
1. Wniosek o rozebranie starego śmietnika na ul. Lipowej przy płocie Gimnazjum Publicznego przy boisku 
2.  Wniosek  dotyczący  odpowiedzi  czyje  kamery  obsługują  dzisiejszą  sesje.  Czyje  to  kamery?  Kto  je
obsługuje? 
3. Wniosek o udostępnienie ile Pan Burmistrz otrzymał z tytułu  wynagrodzenia i składników pochodnych w
2013 roku. Ile? Jakie  wynagrodzenie otrzymał Pan Burmistrz?  Czy brał delegacje? Czy brał jakiekolwiek
premie?  Ile otrzymał należności z tytułu wystawionych delegacji? 
4. Wniosek dotyczący podpisania umowy pomiędzy Odrą Ścinawa a Urzędem? Co z gospodarzem, który był
w tam tym roku? Czy będzie? Czy zostanie mu wyrównane wynagrodzenie? Kiedy gospodarz będzie mógł
wejść do budynku? Zamieszkać? Coś tam robić?  Nie wiemy jakie będą zasady? Warunki?

Radna M. Żogalska:
1. Wniosek o przegląd oświetlenia ul. Wiosennej 
2. Wniosek o wyremontowanie drogi Polna-Wiosenna przy Placu Zjednoczenia. Wyrównać drogę i dziury na
drodze.

Radna I. Chrystyna:
1. Wniosek do rejonu dróg o naprawę drogi i pobocza w Dębcu. Na poboczu stoją dwa znaki i nic nie jest
tam robione 
2. Wniosek o przegląd dróg gminnych i oczyszczenie z krzaków.

Radny K. Marek: 
Wniosek o rozpoczęcie montażu lustra przy ul. Robotniczej? 

Radna R. Podgórska:
Wniosek o sprawdzenie, ewentualnie naniesienie poprawek na drodze, która została remontowana za ul.
Mickiewicza, koło murów jest odcinek który nie jest wyremontowany

Ad.8.   Zapytania sołtysów  
Sołtys Buszkowic: wniosek o zamontowanie tablicy

Sołtys Ręszowa: wystąpienie do powiatu o poszerzenie drogi bądź zrobienie mijanek droga Ręszów-Siedlce.

Ad.9   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.  
Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu.

Radny M. Szopa: Jaki jest stan na dzień 27 luty budowy wodociągu na ulicy Legnickiej? Co jest rozpoczęte?



Na jakim etapie jest na dzień dzisiejszy inwestycja?

Ad.10.   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.  
Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. 

Radny  K.  Marek:  Kiedy  zaczną  być  realizowane  inwestycje  wprowadzone  uchwałą  budżetową  przez
radnych? Kiedy będą przetargi i zapytania ofertowe?

Ad.  11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.  
Odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

Ad.  12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.  
Brak komunikatów Przewodniczącego Rady.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 18.10 
zamknął obrady XC sesji Rady Miejskiej w Ścinawie. Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Justyna Karkosz                                                              Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

w Ścinawie                

Krzysztof Marek          


